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		Tudi balkon lahko ima mini vrtiček

			
				Posted on 7. marca, 2024 by Administrator			


		
	

	
		Zima odhaja, počasi prihaja težko pričakovana pomlad. Niso mi všeč ti zimski dnevi in noči. Mrzlo neprijazno vreme, nizke temperature, dnevne svetlobe skoraj ni. Je ja, ampak ko si v službi. Zjutraj vstanem tema, pridem domov iz službe tema. S prihodom pomladi se tudi dnevi začnejo daljšati in topleje postaja.

Počasi se bo potrebno pripravit za presejevanje in sajenje mojih rožic na balkonu. Všeč mi je, da je moj balkon lepo urejen. Uživam ko opazujem rožice kako rastejo, kako okoli njih brenčijo čebele in čmrlji. Plan je narejen, zdaj točno vem kje bo kaj rastlo in kaj moram še nabavit. Letos prvič bom tudi poizkusil z mini vrtom, da vidim, če mi uspe vzgojit še solato, pa malo peteršilja. Ni ga lepšega kot odrezat solata z domačega vrta. Tako se odpravim po nakupih. V žepu denarnica in listek, da ne pozabim kaj potrebujem. Pri vhodu v vrtnarijo vzamem voziček, dobro da imam v avtu žeton zanj, ker kovancev nikoli ne nosim zraven. Potrebujem nekaj novih korit, zemljo, sadike in pa na akcijskem oddelku najdem še priročno orodje v pomanjšani obliki, ravno primerno za delo na balkonu.



Tako imam tudi jaz zdaj mini lopato, mini grabljice in mini žago. Pravi mali kmet sem postal, kljub temu, da živim v bloku v mestu. Edino gredic za mini vrt ni bilo, to bom moral doma sam narediti. Na internetu poiščem slike takšnih gredic in najdem ravno prav za moj balkon. Navpični vrt, gredice narejene na steno balkona. V kleti začnem žagati in vrtati. Kar hitro mi uspe vse skupaj pripraviti, le z montažo na steno je bilo nekaj težav. Tako, moj balkon pripravljen, samo še lepo toplo vreme počakam in začnem s sajenjem. Je pa zdaj balkon kot gradbišče. Povsod zemlja, pa orodje in ostali odpadni material. Vse lepo pospravim, smeti napolnim v dve velike črne vreče in odnesem v smeti. Balkon še pomijem z mokro krpo. Tako. Zdaj pa zares končano. To bo užitek sedet na balkonu. …
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		Lovska kamera je zelo uporaben lovski pripomoček

			
				Posted on 1. februarja, 2024 by Administrator			


		
	

	
		 Moj stric je že od kar sem se rodil, bil zvest lovec. Tako pa mi je bilo vedno v zelo veliko veselje, ko sem se lahko odpravil k njemu, kjer pa mi je nato predstavil razno lovsko opremo in me vzel s seboj na kakšen pohod čez gozd. Prav tako pa sem se velikokrat z njim odpravil v lovsko kočo, kjer so mi on in ostali lovci pripovedovali o raznih dogodivščinah in zgodbah o lovu.



Tako pa sem se vedno želel odpraviti z njim na kakšen lov, vendar mi je vedno rekel da sem bil premlad. Tako pa sem mu lahko vseeno pomagal pri katerih drugih lovskih opravilih. Eno izmed takih je bila lovska kamera, oziroma postavljanje lovskih kamer po gozdu. 

Tako pa sva se skupaj odpravila čez gozd, ter sva na določenih mestih postavile lovske kamere, tako da bi lahko videl, kaj se dogaja v gozdu, ko njega ni tam. Tako pa je vsaka lovska kamera, ki sva jo namestila, imela tudi posebne lastnosti. Te pa so bile sprva to, da so imele senzor, ki je zaznal premikanje. Lovska kamera, ki pa ima takšen senzor, pa je veliko bolj učinkovita, saj se tako sproži samo takrat, ko se pred kamero kaj premika, tako da je nato veliko manj posnetkov, oziroma slik, za analizirati.

Prav tako pa je vsaka lovska kamera imela tudi poseben objektiv, ki je omogočal, da je lahko slikala ponoči. To pa je bilo zelo dobro, saj tako lovska kamera ni potrebovala bliskavice, katera pa bi lahko ob slikanju prestrašila živali, ter bi bila taka lovska kamera veliko manj učinkovita.

No tako pa mi je bilo to delo, torej postavljanje lovskih kamer, zelo zabavno, ter sva si nato tudi vzela čas, da sva lahko skupaj pregledala vse slike, ki jih je posamezna lovska kamera zajela. S tem pa sva nato naredila hitro analizo živali v gozdu.…
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		Trda voda nam je začela povzročati stroške

			
				Posted on 27. januarja, 2024 by Administrator			


		
	

	
		Doma nas je dolga leta vedno matrala težava z vodnim kamnom. To pa nam je skozi leta prineslo kar nekaj stroškov. Sicer se nam je vodni kamen najbolj pogosto pojavil na stenah odtoka, kar pa je bilo preprosto za očistiti, saj smo v odtok lahko zlili kakšna čistila, ki so vodni kamen stopila, ampak smo pa imeli drugje večje težave. Te težave pa so bile, da se nam je vodni kamen nabral v raznih kuhinjskih aparatih.

Tako smo morali skozi leta kupiti nekaj novih grelcev vode in pa kavo matov, saj ko je vanje prišel vodni kamen, tega več nismo morali rešiti. Prav tako smo morali že parkrat menjati tudi grelnik v bojlerju, saj se nam je tudi tam nabralo kar nekaj vodnega kamna.

No zato pa smo se malo pozanimali o temu, zakaj vodni kamen sploh nastane, nakar pa smo naleteli na izraz trda voda. Sprva pa nam ni bilo jasno, kaj bi trda voda lahko sploh pomenila, vendar se je izkazalo, da je trda voda, voda polna mineralov in snovi, ki jo posušijo v obliko, kot jo poznamo kot vodni kamen.



Rešitev za problem, ki ga povzroči trda voda, pa je bila samo ena in sicer investicija v mehčalec vode. Tukaj pa se je šlo za napravo, ki bi iz vode zbila vse te minerale, ki naredijo vodo trdno. Sicer pa je bila to nekoliko velika investicija, vendar druge rešitve za ta naš problem pač nismo videli. 

Ko pa smo res kupili in so nam namestili mehčalec vode, pa se nam je spremenil svet. Tako nam trda voda ni nikoli več povzročala težav, saj se nam nikjer več ni nikoli nabiral vodni kamen. Zato pa smo bili zelo veseli, da smo opravili ta nakup, saj smo bili od začetka še nekoliko skeptični, da bo mehčalec vode sploh lahko pomagal.…
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		Vitamini za lase so ključnega pomena za zdrave lase

			
				Posted on 30. decembra, 2023 by Administrator			


		
	

	
		

Lasje lahko zelo hitro pokažejo, kdaj so zdravi in kdaj ne. To so lahko opazili že tako ali so lasje suhi ali pa so res precej mastni. Tako lahko ugotovimo, kaj imajo lasje preveč in česa imajo premalo. Tukaj pa lahko pridejo v igro tudi vitamini za lase, ki pa lahko pomagajo nekako uravnovesiti vse, kar lasje potrebujejo. Ravno zato so vitamini za lase zelo pomembni.

Tudi jaz sem imela obdobja, ko sem si res konstantno barvala lase in tako so se mi lasje tudi zelo uničili. Takrat sem vedela, da mojim lasem marsikaj manjka. Nikakor nisem vedela, kaj točno bi jim lahko dala, da bi jih spravila na nek normalen nivo. Takrat sem začela brskati po spletu in začela iskati vitamine za lase. Vitamini za lase, ki sem jih našla, so mi bili res zelo všeč, saj sem nekako vedela, da mi bodo pomagali, ker je zraven tudi pisalo katerim lasem to pomaga.

Vitamini za lase so tako postali del mojega vsakega dneva, saj sem jih uporabljala čisto vsak dan. Moji lasje so se končno malo pozdravili in so končno izgledali malo bolj normalno. To mi je bilo zelo všeč in kar naenkrat sem ugotovila, da so vitamini za lase res nekaj zelo pomembnega in dobrega. Tudi potem, ko se nisem več barvala in sem imela naravne lase sem spet iskala neke vitamine, ki bi lahko ohranjali moje lase čim bolj zdrave in tudi v tej kategoriji sem hitro našla vitamine za moje lase. Vitamini za lase se tako lahko spreminjajo in vse je odvisno od tega, kaj naš las potrebuje. Če imamo res zelo suhe lase potem verjetno potrebujemo malo več vitaminov. Ko sem imela končno bolj zdrave lase sem seveda potrebovala manj vitaminov, kar je meni olajšalo delo, saj nisem imela več toliko dela z lasmi vsak dan.…
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		Ob kamniti hiši se bohoti oleander v svetlo vijolični barvi

			
				Posted on 9. decembra, 2023 by Administrator			


		
	

	
		Moja teta ima na morju veliko posestvo. Vedno sem rada zahajala k njej, predvsem zaradi njenih živali in okolja. V okolici hiše raste oleander, ki je veliko večji, kot ga imam jaz doma. Niti nisem vedela, da lahko oleander zraste tako visoko in ima tako močna debla. Njeno posestvo so sestavljali trije povezani deli pokrajine. Na enem delu je bil travnik, na katerem so se pasli konji. To so bili konji različnih pasem in velikosti. Najprej je konje ponujala tudi za turistične variante, sedaj pa jih ima samo zase.



Drugi del posestva je namenjen pridelavi zelenjave. Teta je popolnoma samooskrbna. V zadnjem času se je priključila verigi lokalnih pridelovalcev hrane in je začela s tem tudi služiti denar. Lokalna hrana je postala zelo pomembna. Na tretjem delu posestva pa se nahaja njena hiša, ki je postavljena na tradicionalen način. Zgrajena je namreč iz kamna. Želela je imeti zeleno streho, vendar si je v tem vetrovnem podnebju premislila. Sedaj je tudi streha narejena iz kamna. Ob njeni prelepi hiši se nahaja veliko rož, ki krasijo okolico. Vsekakor je najbolj mogočen oleander, ki ga posadila že pred mnogimi leti. Tako se je oleander razbohotil čez celo južno steno hiše. Sredozemsko podnebje mu ustreza in ima prelepe cvetove v svetlo vijolični barvi.

Okna so pobarvana v zeleno, na njih pa so rože vseh barv. Tako deluje starodavna hiša prijetno in domače. Ob hiši pa je zgrajen tudi bazen. Moja teta je namreč strastna plavalka. Ker je do morja nekoliko več kilometrov in ji skrb za živali ne dopušča vsakodnevnega obiska morja, si je naredila velik plavalni bazen. Vsako jutro in večer gre namreč plavat. To jo ohranja pri kondiciji. Ob bazenu pa ima zidano klop in mizo. Klop je opremila z blazinami in tukaj si spije kavico ter uživa ob pogledu na svoj veliki oleander, ki je bil posajen že v njenem otroštvu.…
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		Kako se pripraviti na potovanje po svetu
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		Potovanje po svetu je velika dogodivščina, ki pa zahteva tudi dobro pripravo. Za začetnike je pomembno, da se zavedajo pomena načrtovanja in raziskovanja destinacij pred odhodom. Priporočljivo je preučiti klimatske značilnosti območja, kjer bodo potovali, postaviti proračun za potovanje ter upoštevati lokalne običaje in zakone države gostiteljice.

Začetniki se morajo zavedati, da priprava na potovanje po svetu ni enostavna naloga. Začnite s pravo opremo, kot so udobna oblačila in obutev, ki ustrezajo klimi destinacije. Poskrbite za primerne vize in cepiva ter posodobite svoj potni list. Ustvarite si natančen itinerar z rezervacijami prenočišč in prevozov vnaprej, a dovolite si tudi prožnost za nepredvidene dogodke ali odkrivanje novih krajev. Ne pozabite na zdravstveno zavarovanje za tujino, saj vam lahko prihrani veliko težav in stroškov. Prilagodljivost je ključna – bodisi zaradi sprememb letalskih povezav ali nenadnih dogodkov na destinaciji. Na koncu pa ne pozabite uživati v vsakem trenutku vaše pustolovščine po svetu!



Poglobljeno raziskovanje destinacij, ki jih nameravate obiskati, je prav tako pomembno. Ugotovite lokalne navade in kulture ter spoštujte jih, da se izognete morebitnim konfliktom. Ko gre za prehrano, si privoščite lokalne dobrote – to je eden najboljših načinov za spoznavanje nove kulture! Prav tako se prepričajte, da ste pripravljeni na vse vrste vremenskih razmer in preverite napovedi pred odhodom. Med potovanjem po svetu boste morda srečali različne ljudi z različnimi ozadji; bodite odprti in prijazni do vseh. Tudi če pride do kakršnihkoli zapletov ali izzivov, ohranite mirno glavo in poiščite najboljše rešitve. Potovanje je lahko stresno, a hkrati tudi osvobajajoče in navdihujoče. Vsak trenutek te neverjetne izkušnje bo prispeval k vašemu osebnemu rastu in vas napolnil z nepozabnimi spomini!

Poleg načrtovanja in priprave vas potovanje uči tudi prilagodljivosti. Včasih morda stvari ne bodo šle po načrtu, vendar je to del celotne izkušnje. Sprejmite nepredvidljive situacije s pozitivnostjo in radovednostjo. Morda se boste znašli na kraju, ki ga niste nameravali obiskati ali pa boste poskusili jed, za katero prej niste slišali. Tukaj pride do izraza vaše avanturistično srce! Priložnosti za nova doživetja so povsod okoli vas; le odprite oči in jih objemite. Bistvo potovanja ni le v končni destinaciji, ampak tudi v samem potovanju – dragocenih trenutkih, ki jih preživite med raziskovanjem novih krajev, spoznavanjem novih ljudi in uživanju v lokalnih dobrotah. Te edinstvene izkušnje lahko resnično obogatijo vaše življenje in razširijo vaše obzorje!

Potovanje je kot slika, ki jo barvamo s čopičem naše domišljije in radovednosti. Vsaka poteza, vsak korak nas vodi do nečesa novega in nepričakovanega. Tudi, ko se zdi, da smo izgubili pot ali pa nas presenetijo nepredvidene ovire, je pomembno ostati odprti in pozitivni. To so trenutki, ko odkrijemo najbolj osupljive razglede ali pa spoznamo tople ljudi in njihove življenjske zgodbe. Ko se prepustimo toku dogodkov in si dovolimo biti spontani ter avanturistični, pridobimo dragocene izkušnje, ki obogatijo naše življenje kot nobena druga stvar. Poleg tega pa potovanja ponujajo priložnost za osebno rast. Z vsako novo destinacijo postanemo močnejši in bolj samozavestni; naučimo se sprejemati različne kulture in navade ter ceniti majhne stvari v življenju. In ni lepšega občutka kot sedeti na vrhu hriba po dolgem dnevu hoje ter gledati sonce kako počasi tone za horizontom medtem ko uživate v okusu domače pripravljenega obroka. Ti trenutki – ti majhni utrinki veselja – so tisto kar potovanja naredi tako posebna.…
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		Pridobila sva cnc rezkar in uspela v poslu
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		Z mojim prijatejem sva obiskovala lesarsko šolo. Kot mlada fanta, nisva imela veliko ambicij, kar zadeva posla. Rajši sva se ukvarjala z izleti in žurkami. Potem pa je je padla ideja, da bi imela cnc rezkar, ki bi izdeloval najine nove ideje glede izdelkov iz lesa. Šla sva na sejem, kjer sva videla, kaj vse lahko cnc rezkar izdeluje. Od takrat naprej sva se pogovarjala samo še o tem. Razmišljala sva o novih izdelkih, ki jih ljudje potrebujejo. Kateri so tisti predmeti, ki bi se nama izplača delat.

Seveda se nisva usmerila samo na material iz lesa ampak tudi iz različne kovine. Potem sva razmišljala, kdo bi bil pripravljen investirat v naju, kajti denarja za nov stroj seveda nisva imela. Svoje ideje sva predstavila znanemu in uspešnemu podjetniku. Takoj nama je prisluhnil. Ker so mu bile najine ideje všeč, se je odločil, da investira v naju. Z njegovim denarjem sva postavila novo proizvodnjo in nabavila cnc rezkar in druge manjše stroje. Najina obveznost je bila, da mu v petih letih vrnema denar. Nisva vedela ali nama bo uspelo.

Ko sva začela sva rezati material, sva naredila nekaj začetnih napak. Potem pa so izdelki bili takšni kot sva si jih zamislila. Moj prijatelj je bil boljši v trženju, jaz pa v proizvodnji. Najini izdelki so bili kmalu prepoznani po kvaliteti. Svoje izdelke, ki jih je izdelal cnc rezkar, sva prodajala tudi na spletu in na tujem trgu. Sedaj je od tega pet let. Z veseljem sva vrnila denar svojemu darovalcu, ki je verjel v naju. Naredila sva mu prekrasno darilo, ki ga je izdelal cnc rezkar. On je namreč oboževal smučanje. Posebej sva mu napisala zahvalo in posvetilo. Ko je zagledal darilo je bil nadvse presenečen. Tako je bil navdušen, da je ta najin izdelek, ki je namenjen predvsem smučarjem, postal najbolj prodajan izdelek. 

…
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		Nakup sedežne garniture je bila prva investicija v stanovanje

			
				Posted on 20. oktobra, 2023 by Administrator			


		
	

	
		Kmalu po vselitvi v novo stanovanje, smo z družino vedeli, da bomo morali določene prostore malo renovirati, oziroma obnoviti. To pa je bil primer tudi z dnevno sobo, kjer pa je bil nakup nove sedežne garniture, obvezen. Sedežna, ki je bila v stanovanju, je bila zelo majhna, kar je tako pomenilo, da se sploh ne bi morali vsi v družini usesti gor. Poleg tega pa je bil problem, da ta sedežna garnitura ni imela tiste možnosti, da bi se lahko raztegnila v ležišče. To pa smo želeli imeti, saj bi to lahko ustvarilo dodatno ležišče za morebitnega gosta, ki bi rabil prenočišče.

No tako pa smo že bili popolnoma prepričani, da bo nakup nove sedežne garniture nujen. Tako pa smo se odpravili v trgovino s pohištvom, kjer smo si ogledali različne opcije ki so nam bile na voljo. Iskali smo torej najprej različne sedežne garniture, ki bi sprva bile zadosti velike, da bi se lahko na to lahko usedli vsi v družini. Nato pa je bilo tudi zelo pomembno ležišče, torej da se sedežna garnitura raztegne v ležišče, zaradi razloga, ki smo ga omenili malo prej.

Material iz katerega bi bila sedežna garnitura pa nas ni res zanimal, oziroma nam je bilo relativno vseeno. Zato pa smo iskali tako sedežne garniture, ki so imele prevleko iz blaga, kot tudi tiste, ki so bile usnjene. Edini problem, ki pa tukaj nastopi pa je ta, da so usnjene sedežne garniture nekoliko dražje, sploh pa če je usnje kvalitetno in originalno. Seveda pa to pride tudi s svojimi prednostmi, saj se takšne sedežne garniture lahko zelo lahko obriše, v kolikor se umažejo, kar pa je velik plus.

No na koncu, pa smo našli ustrezno sedežno garnituro, ki je obkljukala vse naše želje, ter smo jo tako hitro kupili in postavili v dnevno sobo, da se lahko tako sedaj vsi malo sprostimo zvečer, ter si skupaj pogledamo kakšen film.

…
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		Restavracija je bila moje prvo študentsko delo

			
				Posted on 12. septembra, 2023 by Administrator			


		
	

	
		Ko sem končala srednjo šolo sem se želela takoj zaposliti nekje vsaj preko študenta. Vedela sem, da ne bom imela več štipendije, saj nisem hotela tega tvegati na faksu. Zato sem si poiskala službo, in sicer v restavraciji. Restavracija je bila moje prvo študentsko delo. Če pogledam za nazaj, sem se definitivno zelo dobro odločila, saj me je restavracija res naučila marsikaj. Naučila me je tudi zelo veliko o meni. Nisem vedela, da znam določene stvari delati zelo hitro in da sem pri temu tudi zelo natančna. Naučila sem se tudi to, da sem zelo poslušna in pa zelo pridna. Svoje delo opravljam zelo natančno in včasih tudi dvakrat preverim, če je vse v redu.



Restavracija pa me je definitivno naučila tudi druge stvari. Kako sploh poteka sama postrežba in podobno. Naučila sem se tudi zelo veliko jezikov. Kako je potrebno komunicirati z gosti je seveda tudi zelo pomembna lekcija. Vse to sem se naučila v zelo kratkem časovnem obdobju. Glede na to, da med faksom nisem imela veliko časa, saj sem se morala učiti za izpite in podobno. Definitivno, pa je lahko tista restavracija, v kateri sem delala računala name. Kadar koli je želela. Če so imeli res gnečo neko večer sem seveda prišla in jim pomagala.

Nase sem bila definitivno v tistem obdobju zelo ponosna. Zavedala sem se, da sem res zelo pridna in kjerkoli bom delala od takrat naprej se moram tega zavedati, da ne smem popuščati pri svojih željah. Restavracija me je naučila, da sem res veliko vredna in da na to ne sme pozabiti. Res sem bila zelo vesela, da je bila restavracija moja prva zaposlitev, saj je bila tudi ena izmed najboljših zaposlitev, ki je ne bom nikoli pozabila. To študentsko delo bi priporočala čisto vsem, ki so delovni in bodo res naredili dober vtis na nadrejene in pa na goste.…
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		Vsako leto se odpravim na dopust v apartma Bovec

			
				Posted on 24. avgusta, 2023 by Administrator			


		
	

	
		Pred nekaj leti sem izvedel za Bovec, oziroma za vse aktivnosti, katere se lahko izvaja v Bovcu. Zato sem se pa takrat prvič odpravil tja in od takrat naprej, je Bovec moja nova najljubša poletna destinacija. Ker pa nam Bovec tudi nudi apartma Bovec, se lahko tja odpravim za tudi več dni, kar pa je super, saj v enem dnevu ni mogoče izkoristiti in izkusiti vseh aktivnosti.

Za začetek, pa se vsakič, ko pridem v apartma Bovec, najprej nastanim, nato pa se odpravim na kakšen sprehod ali pa vožnjo s kolesom po Bovcu. To pa zato, ker se Bovec nahaja v Alpah, kar pa mu daje zelo lepe naravne znamenitosti in pa značilnosti. Prav tako pa ima Bovec zelo lepo urejene pohodniške in kolesarske poti, tako da lahko kar se da prijetno odpravimo kakšen krog.



Kar pa je še ena velika prednost, ki jo ima apartma Bovec, pa je ta, da se nahaja v neposredni bližini Soče. Na Soči pa se med poletjem izvajajo razni raftingi in pa kanjoningi, kar pa je zelo zanimivo gledati. Prav tako pa sem se lahko tudi sam preizkusil v tej aktivnosti. To pa mi je bilo zelo zanimivo, saj sem velik oboževalec adrenalinskih športov. Tako da je bilo to zelo zanimivo, ter sem se tudi večkrat odpravil na kanjoning po Soči.

Zaradi vseh teh odličnih značilnosti, ki jih ima Bovec in pa odlična lokacija, kjer je apartma Bovec, bi vsem priporočal, da kdaj obiščejo Bovec in pa tam prenočijo, v enem izmed mnogih apartmajev, ki nam jih nudi Bovec. S seboj sem nekajkrat sedaj že pripeljal prijatelje, ter so se prav tako zaljubili v Bovec in se sedaj skupaj odpravljamo tja, tudi po večkrat na leto. Preprosto je toliko aktivnosti v Bovcu, da se jih ne moramo naveličati, ter jih preizkusiti v enem dnevu.…
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